
Gilleleje Dykkerklub “Bundskraberen” 

Generalforsamling 2025 
Referat 

 

9. April 2025 / KL. 19.00 / Generalforsamling blev afholdt i klubhuset  

DELTAGERE 

Olie, Esben Raahauge, Kenneth Madsen, Linda Ulldal, Rasmus Villefrance, Flemming Lundquist, Lars, 

Bjarke, Claes, Mie, Igor og Jonathan 

DAGSORDEN 

1. Valg af dirigent  

2. Formandens beretning for det forløbne år.  

3. Forelæggelse af regnskab og budget til godkendelse  

4. Fastsættelse af kontingentstørrelse og evt brugerbetaling  

Halvårlige kontingentsatser (pr. person): 

Snorkeldykker og Fridykker 400,00 kr. (uændret) 

Flaskedykker 825,00 kr. (uændret) 

Passive 300,00 kr. (uændret) 

Familie i svømmehal 50,00 (uændret) 

Derudover tilbydes midlertidige kontingent-typer, som besluttes i bestyrelsen for at prøve 

nye muligheder af for at tiltrække medlemmer. Hvis kontingenterne er en succes og skal 

gøres permanente, vil de blive forelagt generalforsamlingen. 

Brugerbetaling 

Bådture: Gratis (uændret)  

Nitrox: 50 kr/halvår (uændret) 

5. Behandling af indkomne forslag  

Indkomne forslag skal sendes til bestyrelse@bundskraberen.dk, senest 1 uge før 

generalforsamlingen.  

6. Valg af formand på ulige år. 

mailto:bestyrelse@bundskraberen.dk


7. Valg af øvrige bestyrelse. Kassereren ønsker at 

trække sig. 

8. Valg af suppleant  

9. Valg af Revisor og Revisorsuppleant.  

1. Valg af revisor 

2. Valg af revisorsuppleant;  

10. Valg af aktivitetsudvalg 

11. Eventuelt  

  

REFERAT 

 
1. Esben Raahauge blev valgt som dirigent og referent.   

2. Formandens beretning for det forløbne år.  

- Vi må konstatere at aktiviteter i klubben er på lavt blus - hvorfor? og hvordan kan vi rette det op? 

- Fastelavn 2025 aflyst pga manglende planlægning 

- Men Fundag, og julefrokost gennemført med pæn tilslutning; men der har været meget få 

klubdyk. 

- Vi vil deltage i “kulturnat” i Helsinge d. 6. juni. og “grøn lørdag” d. 24. maj 

- John har meldt sig ud af klubben p.g.a. uenighed om sikkerhed og uddannelse. 

- Der er et dalende medlemstal i klubben -  både for juniorer og seniorer - pt. er der tre juniorer, 

hvordan får vi flere?. 

- Der blev dykket sidste år; men ikke nok - bare se at få slået nogle ture op. 

- Vi skal bruge klubben noget mere, ellers risikerer vi at miste tilskud - og også klubhuset, det kan 

bruges til andet end tirsdagshygge - bare kom ud af starthullerne og se at arrangere forskellige 

events, det er ikke kun bestyrelsen der skal arrangere - Alle kan og må. 

- Rasmus har valgt at gå af som kasserer efter at have styret økonomien til UG. Ingen tvivl om at 

Rasmus har fået klubben igennem en svær tid efter vi flyttede til Gilleleje. Han har været eminent 

til at søge fonde og har etableret en rigtig god dialog med kommunen - Stor tak til Rasmus 

3. Forelæggelse af regnskab og budget til godkendelse. Budgettet blev fremlagt og godkendt, og er 

vedhæftet. 

a. Regnskabet er godkendt af revisoren. 

b. Kassereren fremlagde regnskabet. Det blev godkendt ved applaus 

4. Fastsættelse af kontingentstørrelse og evt brugerbetaling. Forslaget fra bestyrelsen blev 

godkendt, uændret kontingentstørrelse. 

5. Behandling af indkomne forslag  



a. Der er ikke nogle indkomne forslag. 

6. Valg af formand på ulige år. Formanden er på valg i år. Olie var villig til at modtage genvalg, og 

der var ikke andre til posten. Olie blev genvalgt med applaus. 

7. Valg af øvrige bestyrelse.  

Kasserer Rasmus har orienteret bestyrelsen, at han ikke ønsker fortsætte med 

bestyrelsesarbejde. Jan Krogh, der ikke kunne være til stede, men blev “face-timet”, har tilbudt at 

overtage posten. Der var ikke andre til posten, og Jan blev valgt med applaus.  

Øvrige bestyrelse fortsætter uændret. 

8. Valg af suppleant. Linda er suppleant. 

9. Valg af revisor. Christian kunne ikke være til stede; men har tilsagt bestyrelsen at han genopstiller 

som revisor og blev genvalgt  med applaus 

10. Valg af revisorsuppleant. Esben blev valgt som revisorsuppleant med applaus 

 

Bestyrelsen er hermed som følger: 

Olie - formand 

Kenneth - Næstformand 

Jan Krogh - Kasserer 

Flemming - Bestyrelsesmedlem 

Lars - Bestyrelsesmedlem 

Linda - Suppleant 

Christian - Revisor 

Esben - Revisorsuppleant 

 

11. Valg af aktivitetsudvalg. Flemming, Kenneth, Linda, Lars og Igor er valgt 

12. Eventuelt 

a. Flemming talte varmt om foreningen “Ghost Net”. Flemming vil invitere dem til en 

klubaften. 

b. Rasmus er blevet kontaktet af Bay kompressor vedr. en restance. Flemming kontakter 

dem. 

c. Der er kulturaften i Helsinge 6 juni-2025. Der var bred opbakning om at repræsentere 

klubben. 

d. Rasmus ønsker fortsat at stå for Musik i Lejet 

e. Husk der er forårsrengøring af båd mandag 14. april. 

 

Tak for i aften og tak for go’ ro og orden 🙂 


